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Geachte leden en plv. leden van de vaste commissie voor LNV, 
 
Zojuist is onderstaand verzoek ontvangen van het lid Moorlag (PvdA). Het lid Moorlag stelt voor om 
een feitelijke vragenronde te houden, voorafgaand aan het plenaire debat van morgen, over de 
zojuist ontvangen Kamerbrief ‘Maatregelenpakket voor de stikstofproblematiek in de woningbouw- 
en infrastructuursector en voor de PFAS-problematiek’ (2019Z21888). 
 
U wordt verzocht uiterlijk vandaag, woensdag 13 november 2019, om 12.45 uur middels een allen 
beantwoorden op deze e-mail door te geven of u kunt instemmen met het verzoek. Spoedig daarna 
zal ik u informeren of het voorstel is aangenomen.* 
 
Indien de commissie instemt met dit verzoek, zal de inbrengdatum voor de feitelijke vragen worden 
gesteld op vandaag om 15.00 uur en het kabinet worden verzocht de beantwoording uiterlijk 
morgenochtend om 9.00 uur aan de Kamer te sturen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 

Marloes Haveman 

Griffier van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 

Tweede Kamer der Staten-Generaal 

*Toelichting 
De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende: 
4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs schriftelijke weg over 
dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is. Het 
besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en zou zij stemmen 
als bedoeld in artikel 69, derde lid. Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een 
absolute Kamermeerderheid wordt gesteund. 
 
Van: Moorlag, W.  
Verzonden: woensdag 13 november 2019 10:33 
Aan: Haveman M.  
Onderwerp: verzoek schriftelijke vragenronde in voorbereiding op debat stikstof op donderdag 14 
november 
 
Beste Marloes, 
 
Hierbij verzoek ik om een emailprocedure te starten, waarin de de leden van de commissie LNV 
wordt gevraagd in te stemmen met het houden van een schriftelijke vragenronde voorafgaand aan 
het plenaire debat Stikstof dat morgenochtend plaatsvindt. Dit biedt de mogelijkheid voor de leden 
om vragen van meer technische aard en gericht op verheldering aan de regering te stellen naar 
aanleiding van de brief die de regering zo-even aan de Kamer heeft doen toekomen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
William Moorlag 
Lid Tweede Kamer voor de PvdA 
Economische Zaken en Klimaat & Landbouw, Visserij en Voedselkwaliteit 
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